
 

 

Районна избирателна комисия Ямбол 
 

 
                                                         ПРОТОКОЛ 

 

                                                                № 17 

 

На 15 септември 2014 г. се проведе заседание на Районна избирателна комисия Ямбол 

при следния  

 

                                                      Д н е в е н   р е д: 

 

1. Доклад по заявление с вх. №71 от 12.09.2014г. ; 

                              окладчик: Eкатерина Янева     

2. Проект на решение относно определяне на помещение / зала за приемане на 

изборните книжа и материали в изборите за народни представители на 5 октомври 

2014г.; 

                                    Докладчик: Eкатерина Янева     

3. Проект на решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой 

подвижна секция на територията на община Ямбол и определяне броя на членовете 

на секцията; 

                              Докладчик: Eкатерина Янева     

4. Проект на решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой 

подвижна секция на територията на община Стралджа и определяне броя на 

членовете на секцията; 

                             Докладчик: Eкатерина Янева     

5. Проект на решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой 

подвижна секция на територията на община Болярово и определяне броя на 

членовете на секцията; 

                             Докладчик: Eкатерина Янева     

6.  Разни.  

  

     

ПРИСЪСТВАТ: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка Михайлова-

Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, Екатерина Янева, 

Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед Мехмедов и Емин 

Ахмедов. 

 

ОТСЪСТВАТ:  Мариана Христова и Силвия Атанасова 

 

Заседанието бе открито в 16,30 ч. и председателствано от господин Недялко Савов – 

зам. председател на комисията.    

 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Уважаеми колеги, в залата присъстват 

13 члена на комисията, имаме необходимия кворум за провеждане на днешното заседание.   

Предлагам  колегата Чиповски за преброител при поименно гласуване. 

За протоколист на днешното заседание предлагам колегата Ани Канева. 



 

Който е съгласен с така направеното предложение моля да гласува. 

 

ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 13 членове. 

Гласували За – 13 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов и Емин Ахмедов. 

Против – няма. 

 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги предлагам днешното заседание 

да протече със следния дневен ред: 1.Доклад по заявление с вх. №71 от 12.09.2014г. ; 

2.Проект на решение относно определяне на помещение / зала за приемане на изборните 

книжа и материали в изборите за народни представители на 5 октомври 2014г.; 3.Проект 

на решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой подвижна секция на 

територията на община Ямбол и определяне броя на членовете на секцията; 4.Проект на 

решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой подвижна секция на 

територията на община Стралджа и определяне броя на членовете на секцията; 5.Проект 

на решение относно формиране на единна номерация на 1(един) брой подвижна секция на 

територията на община Болярово и определяне броя на членовете на секцията; 6.Разни. 

В залата влиза Силвия Атанасова. 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги, има ли допълнения по 

дневния ред? Няма. Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува. 

 

ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова. 

Против – няма. 

 

По точка 1 от дневния ред : 

         

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги, по точка първа от дневния ред 

давам думата на колегата Янева да докладва заявлението и проекта на решение. 

 

        ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Колеги, постъпило е заявление с вх.№ 71/12.09.2014 г.  по 

входящия дневник на Районна избирателна комисия в 31 изборен район-Ямболски от ПП 

„НОВА АЛТЕРНАТИВА“- подписано от представляващият политическа партия „НОВА 

АЛТЕРНАТИВА“ Николай Георгиев Цонев. Със заявлението се иска Районна 

избирателна комисия в 31 изборен район-Ямболски да заличи поради отказ 

регистрираният с Решение №29-НС/02.09.2014г. на РИК в Тридесет и първи изборен 

район - Ямболски кандидат под №3 в кандидатската листа Иван Павлов Милов. Към 

заявлението е приложено и Заявление лично подписано от кандидата Милов, с което 

същият заявява, че желае да бъде заличен от кандидатската листа на ПП „НОВА 

АЛТЕРНАТИВА“ . Приложено е и удостоверение за регистриран кандидат.   

        След извършване на проверка на постъпилото заявление и приложените към него 

документи, Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район – Ямболски 

констатира, че e налице молба за отказ на кандидата в регистрираната кандидатска листа 

на ПП „НОВА АЛТЕРНАТИВА“ с Решение №29-НС/02.09.2014г. на РИК в Тридесет и 

първи изборен район - Ямболски, под №3 Иван Павлов Милов. Поради това и на 

основание чл. 72, ал.1, т.9 във връзка с чл. 258, ал. 5, изречение второ от Изборния кодекс 



и Решение №908-НС/11.09.2014г. на ЦИК, Районната избирателна комисия в Тридесет и 

първи изборен район – Ямболски 

  

Р Е Ш И: 

 

 1. Заличава Иван Павлов Милов - под №3 в регистрираната с Решение №29-

НС/02.09.2014г. на РИК в Тридесет и първи изборен район – Ямболски кандидатска 

листа на политическа партия „НОВА АЛТЕРНАТИВА“ за участие в изборите за 

народни представители за Народно събрание на 5 октомври 2014 г. и анулира 

Удостоверение № 89/03.09.2014г. за регистрация на кандидата за народен представител. 

    

     

   2. С оглед факта, че молбата за заличаване на кандидата е подадена след срока по 

чл.258, ал.5 от ИК и като взе предвид настъпилата преклузия за изменения и нови 

предложения в листата за кандидати от политическа партия „НОВА АЛТЕРНАТИВА“, 

кандидатската листа на политическата партия не следва да се пренарежда и мястото на 

отказалия се кандидат Иван Павлов Милов остава незаето. 

 

 3. При изписване на имената и номерата на кандидатските листи върху 

информационното табло срещу номера и мястото на името на отказалия се кандидат Иван 

Павлов Милов от листата на кандидати за народни представители на политическа партия 

„НОВА АЛТЕРНАТИВА“ се вписва „заличен“. 

 

 Решението да се впише в регистъра на кандидатите за народни представители за 

Народно събрание на 5 октомври 2014 г.  

 

 След влизането му в сила да се публикува незабавно в публичния регистър на 

кандидатите за народни представители  на страницата на Районна избирателна комисия в 

Тридесет и първи изборен район – Ямболски. 

  

 Решението подлежи на обжалване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез Районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район - Ямболски. 

                                                  

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги има ли някакви допълнения ? 

Ако няма, който е съгласен с така предложения проект на решение, моля да гласува. 

         

        ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

        Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова. 

        Против – няма. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Решението се приема и е под № 48-НС 

от 15.09.2014г. 

 

        По точка 2 от дневния ред : 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги, давам думата на докладчика 

Екатерина Янева  по т.2 от дневния ред за докладване на Проект на решение относно 

определяне на помещение / зала за приемане на изборните книжа и материали в изборите 

за народни представители за Народно събрание на 5 октомври 2014 г. 

 



        ДЖЕНКО ДЖЕНКОВ: Колеги, преди колегата Янева да Ви запознае с проекта за 

решение,  искам да кажа няколко думи. Става въпрос за определяне на помещение за 

приемане на изборните книжа. Повечето от нас бяхме в комисията и при Евроизборите и 

знаем колко ни беше трудно при отчитането. След сондиране на мнения с председателя, 

областната управа и общинска администрация преценихме, че е подходящо това 

помещение да бъде в зала „Диана“. Това е така, тъй като настъпва есенният сезон, 

предстоят лоши атмосферни условия, трябва да се има предвид и големия брой лица, 

които ще носят документите. Считам, че това предложение е удачно. Колегата Янева е 

подготвила проект за решение и мотиви. Моля, изслушайте ги и после ще ги обсъдим.      

     ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Колеги, зачитам ви проекта на решение: 

 

          ОТНОСНО: Определяне на помещение/зала за приемане на изборните книжа и 

материали в изборите за народни представители, насрочени на 05.10.2014г. 

 На основание чл.72, ал.1, т.1 от Изборния кодекс, Районната избирателна комисия в 

Тридесет и първи изборен район – Ямболски 

 

                                                                  Р Е Ш И: 

 

 Определя основната зала на спортна зала „ДИАНА“, находяща се в гр.Ямбол, 

градски парк, като зала за приемане на изборните книжа и материали от СИК, след 

приключване на изборния ден на 05.10.2014г. 

 

 Решението, ведно с мотивите да се изпрати до Областен управител на област с 

административен център Ямбол. 

 

 Решението подлежи на оспорване в три дневен срок от обявяването му пред ЦИК 

 

     ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Подготвила съм и следните мотиви към решението: 

 

-  броят на образуваните секции на територията на Тридесет и първи изборен район – 

Ямболски е 228 броя. 

- предстои образуване на служебни и подвижни СИК, с които на последните избори 

секциите станаха 232 броя 

- при 232 Секционни комисии, трябва да се осигурят 696 броя седящи места за 

членовете им при предаване в РИК, като този брой действително с оглед поетапното 

пристигане и обработване, може да бъде редуциран, но не повече от 600 броя. Общините 

на територията на област Ямбол не са с голяма отдалеченост и на практика почти всички 

СИК на територията на 31 изборен район –Ямболски пристигат едновременно. Настъпва 

струпване от хора и чували. Съгласно Изборния кодекс при предаването на изборните 

книжа и материали от СИК на РИК и от СИК на общинските администрации става от 

трима членове на СИК, като общият брой на членове на СИК, предаващи изборните 

книжа и материали е 696 броя / на база произведените на 25 май 2014 г. избори/. 

- на произведените на 25 май 2014 г. избори за членове на Европейския парламент от 

Република България  (като сега няма да е по-различно) членовете на РИК понесоха 

всички негативи по отношение липсата на достатъчно място, където да изчакват реда си  

членовете на СИК, пристигащи да предават изборните книжа и материали.  



- На следващо място не е без значение метеорологичната обстановка в деня на 

изборите, все пак изборите се провеждат през есента и имайки предвид, че през 2014г. в 

РБългария преобладаващи бяха валежите и то поройни , затова трябва да се направи 

всичко възможно да бъде осигурено място за изчакване на всеки един от пристигащите 

членове на СИК. 

- Не на последно място основната зала на спортна зала „Диана“  разполага с 

достатъчно входове, чрез които спокойно да се осигури потока на движение при 

предаването на изборните книжа и материали членове на СИК. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги, има ли мнения по 

предложения проект на решение?  

 

        ТОДОР ЧИПОВСКИ: Аз подкрепям това решение. Използването на зала „Диана“, ще 

е удобно не само за нас, но и на „Информационно обслужване“. Там има възможност по-

бързо и ефективно да минават СИК-овете. Но трябва да се помисли за организацията, не 

сме правили това до сега. Не на последно място и организацията на полицията ще бъде 

улеснена. Адмирации за такова решение. 

        ДРАГОМИР ДИМИТРОВ: Аз приветсвам това решение, смятам че то ще бъде в 

улеснение на всички и считам, че следва да го приемем.  

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Ако няма други изказвания, да 

гласуваме предложения проект за решение. Който е съгласен моля да гласува. 

 

        ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

        Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова. 

        Против – няма. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Решението се приема и е под № 49-НС 

от 15.09.2014г. 

 

       По точка 3 от дневния ред : 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги, по т.3 от дневния ред, давам 

думата на докладчика Eкатерина Янева да докладва Проект на решение относно 

формиране на единна номерация на 1(един) брой подвижна секция на територията на 

община Ямбол и определяне броя на членовете на секцията; 

 

       ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Колеги, зачитам ви проекта за решение: 

 

            ОТНОСНО: Формиране на единната номерация на 1(един) брой подвижна секция 

на територията на Община Ямбол и определяне на броя на членовете на секцията  

 В районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район-Ямболски е 

постъпила Заповед №РД/02-00560/12.09.2014г. на Кмета на Община Ямбол, с която е  

образувана избирателна секция за гласуване с подвижна избирателна кутия на 

територията на Община Ямбол, заведена под № 72/12.09.2014г. от 16:30ч. във входящия 

регистър на РИК-Ямбол. 

  

 На основание чл. 72, ал. 1, т.6 и чл.8, ал.8 от Изборния кодекс, във връзка с 

Решение №650-НС от 06.08.2014 г. на  ЦИК, Районната избирателна комисия в Тридесет и 

първи изборен район-Ямболски 

 



                                                                       РЕШИ: 

 

 1. Формира и утвърждава единният номер на избирателна секция за гласуване с 

подвижна избирателна кутия на територията на Община Ямбол при произвеждането на 

избори за народни представители на 05.10.2014г., както следва: 

 

           Секция №                      Населено място                         Адрес 

           312600102                         гр.Ямбол                       ул.“Г.С.Раковски“ №7 сграда  

                                                                                                          на общинска администрация 

 

 

 2. Определя броя на членовете в ПСИК № 312600102 - 5 души. 

 

 Решението подлежи на оспорване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез РИК.  

 

       ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги има ли някакви допълнения? 

Ако няма, който е съгласен с така предложения проект на решение, моля да гласува. 

         

       ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

       Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова.  

        Против – няма. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Решението се приема и е под № 50-НС 

от 15.09.2014г. 

 

        По точка 4 от дневния ред : 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: По т.4 , давам думата на докладчика 

Eкатерина Янева да докладва Проект на решение относно формиране на единна 

номерация на 1(един) брой подвижна секция на територията на община Стралджа и 

определяне броя на членовете на секцията; 

 

        ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Колеги, зачитам ви проекта за решение: 

 

            ОТНОСНО: Формиране на единната номерация на 1(един) брой подвижна секция 

на територията на Община Стралджа и определяне на броя на членовете на секцията  

 В районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район-Ямболски е 

постъпила Заповед № З-555/12.09.2014г. на Кмета на Община Стралджа, с която е  

образувана избирателна секция за гласуване с подвижна избирателна кутия на 

територията на Община Стралджа, заведена под № 74/15.09.2014г. от 10:00ч. във 

входящия регистър на РИК-Ямбол. 

  

 На основание чл. 72, ал. 1, т.6 и чл.8, ал.8 от Изборния кодекс, във връзка с 

Решение № 650-НС от 06.08.2014 г. на  ЦИК, Районната избирателна комисия в Тридесет 

и първи изборен район-Ямболски 

 

РЕШИ: 

 

 1. Формира и утвърждава единният номер на избирателна секция за гласуване с 

подвижна избирателна кутия на територията на Община Стралджа при произвеждането на 



избори за народни представители на 05.10.2014г., както следва: 

 

Секция №             Населено място                                        Адрес 

312200030              гр.Стралджа                   ул.“Георги Станчев“№2а-Клуб на пенсионера  

 

 

 2. Определя броя на членовете в ПСИК № 312200030 - 5 души. 

 

 Решението подлежи на оспорване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез РИК.    

  

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги има ли някакви допълнения? 

Ако няма, който е съгласен с така предложения проект на решение, моля да гласува. 

         

        ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

        Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова. 

        Против – няма. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Решението се приема и е под № 51-НС 

от 15.09.2014г. 

 

        По точка 5 от дневния ред : 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: По т.5, отново давам думата на 

докладчика Eкатерина Янева да докладва Проект на решение относно формиране на 

единна номерация на 1(един) брой подвижна секция на територията на община Болярово и 

определяне броя на членовете на секцията; 

 

        ЕКАТЕРИНА ЯНЕВА: Колеги, зачитам ви проекта за решение: 

 

            ОТНОСНО: Формиране на единната номерация на 1(един) брой подвижна секция 

на територията на Община Болярово и определяне на броя на членовете на секцията  

 В районна избирателна комисия в Тридесет и първи изборен район-Ямболски е 

постъпила Заповед № РД-5-506/12.09.2014г. на Кмета на Община Болярово, с която е  

образувана избирателна секция за гласуване с подвижна избирателна кутия на 

територията на Община Болярово, заведена под № 77/15.09.2014г. от 11:00ч.  във 

входящия регистър на РИК-Ямбол. 

  

 На основание чл. 72, ал. 1, т.6 и чл.8, ал.8 от Изборния кодекс, във връзка с 

Решение № 650-НС от 06.08.2014 г. на  ЦИК, Районната избирателна комисия в Тридесет 

и първи изборен район-Ямболски 

 

РЕШИ: 

 

 1. Формира и утвърждава единният номер на избирателна секция за гласуване с 

подвижна избирателна кутия на територията на Община Болярово при произвеждането на 

избори за народни представители на 05.10.2014г., както следва: 

 

Секция №                       Населено място                                  Адрес 

310300021                          гр.Болярово                 ул.“Девети септември“ №11, ет.2, зала 2   

 



 

 2. Определя броя на членовете в ПСИК № 310300021 - 5 души. 

 

 Решението подлежи на оспорване в тридневен срок от обявяването му пред ЦИК, 

чрез РИК.   

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Колеги има ли някакви допълнения? 

Ако няма, който е съгласен с така предложения проект на решение, моля да гласува. 

         

        ТОДОР ЧИПОВСКИ: В залата присъстват 14 членове. 

         Гласували За – 14 членове: Недялко Савов, Дженко Дженков, Ани Канева, Пенка 

Михайлова-Трифонова, Драгомир Димитров, Тодор Чиповски, Светла Кирилова, 

Екатерина Янева, Елена Иванова-Георгиева, Илиана Колева, Нели Стоянова, Мехмед 

Мехмедов, Емин Ахмедов и Силвия Атанасова. 

        Против – няма. 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Решението се приема и е под № 52-НС 

от 15.09.2014г. 

 

        По точка 6 от дневния ред : 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: По т.6.Разни, давам думата на Елена 

Иванова да докладва входяща поща. 

        ЕЛЕНА ИВАНОВА докладва входяща поща. 

 

        ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НЕДЯЛКО САВОВ: Изказвания има ли? Няма. Колеги, 

уведомявам ви, че пристигна графика за обучението от ЦИК и същото ще бъде проведено 

на 17.09.14г. от 14.00ч. Поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание 

на комисията  и  насрочвам следващото за 16 септември 2014г. от 16.30 часа. 

 

        Заседанието на комисията се закри  в 16.55 часа. 

 

 

 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

Недялко Савов 

 

 

 

СЕКРЕТАР: 

Дженко Дженков 

 


